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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  3 

Datum zasedání:  11. 02. 2015 

Přítomni:  Cibuľová, Dziadková, Franěk, Chmielová, Chobotová, Klepková 

Vodová, Koštuříková, Kuric, Macura, Řihák, Šimáková, Verner 

Omluveni:  Buryová 

Hosté:   Tuleja 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Volby kandidáta na funkci děkana SU OPF 

3. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Předsedkyně senátu přivítala přítomné a seznámila je s programem zasedání. Přítomní 

členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. 

 

Hlasování:  

Pro:  12  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

 

2. Volby kandidáta na funkci děkana SU OPF 

 

Děkan fakulty doc. Pavel Tuleja informoval členy senátu, že dne 5. 2. 2015 proběhlo na 

Pražském hradě jeho jmenování do funkce rektora Slezské univerzity v Opavě s účinností od 

1. 3. 2015.  Dne 6. 2. 2015 doc. Tuleja předal předsedkyni Akademického senátu SU OPF 

doc. Klepkové Vodové informaci o tom, že po dohodě s rektorem Slezské univerzity a po 

konzultaci s JUDr. Hulvou podá 28. 2. 2015 rektorovi Slezské univerzity prof. Žáčkovi 

rezignaci na pozici děkana SU OPF. 

Doc. Tuleja dále senátory informoval o tom, že ke dni 28. 2. 2015 podá rezignaci na funkci 

proděkana pro studijní a sociální záležitosti rovněž dr. Tomáš Gongol.  

Na základě zmíněných skutečností dle názoru doc. Tuleji nic nebrání tomu, aby byl zahájen 

proces volby kandidáta na funkci děkana SU OPF. Doc. Tuleja zdůraznil, že je žádoucí, aby 

volba proběhla co nejrychleji a došlo tak k brzké konsolidaci nového vedení SU OPF. Jako 

důvody včasné volby nového děkana doc. Tuleja uvedl: 

a) potřebu vyřešit co nejdříve situaci na Katedře cestovního ruchu a volnočasových 

aktivit po ukončení pracovního poměru doc. Čuky. Současné vedení již podniklo 

potřebné kroky k zajištění vedení katedry, kterým byla pověřena doc. Pellešová a dále 

k zajištění garanta studijního oboru Hotelnictví, kterým byla jmenována s účinností od 

1. 2. 2015 rovněž doc. Pellešová. 

b) nepříznivý vývoj a potřebu vyjednávání v oblasti rozpočtu na rok 2015. Doc. Tuleja 

konstatoval, že SU získala z veřejných zdrojů o 13 mil. Kč méně, než tomu bylo 

v loňském roce, přičemž původní pokles měl dosáhnout výše 26 mil. Kč. K úpravě 
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došlo až po uplatnění pravidla, že příděl finančních prostředků nesmí ve vztahu ke 

každé jednotlivé veřejné VŠ meziročně poklesnout o více než 5 %. Na dané částce 

ponese největší podíl 10 mil. Kč SU OPF. Za hlavní příčiny tohoto nepříznivého stavu 

je možno označit nejen ministerskou úpravu pravidel financování (vyřazení kritéria 

pro mezinárodní granty – dopad 1,6 mil., kritérium zaměstnanosti absolventů – dopad 

3,2 mil.), ale také alarmující propadovost, která se promítá do ukazatele SP2+ (dopad 

6,2 mil. Kč). Propadovost studentů, její příčiny a možnosti jejího snížení byly široce 

diskutovány rovněž na Kolegiu děkana. Situace je vážná, neboť po zápisu na 

rozvrhové akce pro LS 2014/2015 ubylo 43 % studentů prvního ročníku. Také v rámci 

přijímacího řízení jsme oproti minulému roku na stavu 70 % přijatých přihlášek ke 

studiu.  

 

Z výše uvedených důvodů je třeba dle doc. Tuleji zvolit rychle silného kandidáta na děkana 

fakulty.  

 

Závěrem doc. Tuleja poděkoval členům Akademického senátu SU OPF za dosavadní 

přínosnou spolupráci, kdy rovněž díky podpoře AS SU OPF mohlo vedení SU OPF 

podniknout potřebné kroky k ozdravení fakulty. Doc. Tuleja vyjádřil přesvědčení, že obdobně 

přínosná bude i spolupráce AS SU OPF s novým vedením fakulty. 

 

Předsedkyně AS SU OPF poděkovala jménem všech senátorů za příkladnou spolupráci celého 

vedení, za pravdivé a transparentní předkládání informací a vyjádřila přání, aby tato 

spolupráce pokračovala ve stejném duchu i s novým vedením fakulty. 

Ing. Řihák poděkoval dále děkanovi a celému vedení za dobrou spolupráci se studentskou 

komorou a Akademickým senátem SU a popřál hodně úspěchů nově vznikajícímu týmu na 

univerzitní úrovni. 

 

Doc. Klepková Vodová, jakožto předsedkyně AS SU OPF, tedy k dnešnímu dni (11. 2. 

2015) v souladu s Volebním a jednacím řádem AS SU OPF vyhlašuje volby kandidáta na 

funkci děkana SU OPF.  

 

Zároveň vyzvala členy AS SU OPF, aby navrhli členy do volební komise, která následně 

v souladu s Volebním a jednacím řádem AS SU OPF zpracuje harmonogram voleb.  

Byli navrženi senátoři Ing. Macura (navrhuje doc. Klepková Vodová), Ing. Verner (navrhuje 

Ing. Macura), Ing. Šimáková (navrhuje Ing. Verner), kteří s návrhem vyslovili souhlas. 

 

Poté předsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné k hlasování. 

 

Hlasování o členech volební komise: 

Ing. Macura   Pro: 11  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Verner   Pro: 11  Proti: 0  Zdržel se: 1 

Ing. Šimáková    Pro: 11  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje volební komisi pro volbu kandidáta na děkana SU OPF ve složení: Ing. Lukáš 

Macura, Ing. Tomáš Verner, Ing. Jana Šimáková. 
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Následně vyhlásila předsedkyně senátu 10 min. přestávku, během níž volební komise zvolila 

svého předsedu. Předsedou komise se stal Ing. Macura, který se ujal slova a seznámil senátory 

s navrhovaným harmonogramem volby: 

 

18. 2. 2015 do 10. 00 hod.  – možnost podání návrhů kandidátů na funkci děkana do rukou 

pracovníka podatelny SU OPF. 

18. 2. 2015 do 12 hod. – zveřejnění kandidátů na funkci děkana (na úřední desce, nástěnce 

AS SU OPF, webových stránkách OPF a AS SU OPF). 

18. 2. 2015 ve 13. 00 hod. – představení programového prohlášení kandidátů na zasedání AS 

SU OPF. 

25. 2. 2015 v 10. 00 hod., Velký sál  – představení kandidátů na funkci děkana Akademické 

obci na veřejném zasedání AS SU OPF. 

25. 2. 2015 ve 13. 00 hod – 1. kolo, popř. 2. kolo volby kandidáta na funkci děkana na 

zasedání AS SU OPF. 

4. 3. 2015 ve 13. 00 hod – případné 3. kolo voleb. 

 

Po krátké diskuzi vyjádřili s navrženým harmonogramem volby přítomní senátoři souhlas. 

  

Předsedkyně senátu doc. Klepková Vodová následně svolala mimořádné zasedání 

Akademického senátu na 18. 2. 2015. Na tomto mimořádném zasedání proběhne prezentace 

kandidátů na funkci děkana a dále budou senátu předloženy ke schválení podmínky 

přijímacího řízení pro doktorské studium pro akademický rok 2015/2016. Podkladový 

materiál bude vystaven na disku G ve složce Senát.  

 

3. Různé 

 

Ing. Řihák senátory informoval, že dne 29. 1. 2015 proběhl Sněm Rady VŠ (jehož se z pozice 

delegáta za SU účastnil), přičemž post předsedy RVŠ na funkční období 2015 - 2017 obhájil 

v tajném hlasování delegátů jediný kandidát na funkci předsedy - doc. Ing. Jakub Fischer, 

Ph.D. (VŠE v Praze). Za místopředsedy RVŠ byli z 12 kandidátů tajným hlasováním 

přítomných delegátů zvoleni: prof. RNDr. Tomáš Opatrný, Dr. (UP v Olomouci), doc. Ing. 

Milan Pospíšil, CSc. (VŠCHT v Praze), Mgr. Alena Štěrbová (Vysoká škola polytechnická 

Jihlava).  

Dále Ing. Řihák informoval o proběhnuvším jednání Legislativní komise RVŠ (3. 2.) 

k podzákonným předpisům vztahujícím se k novele zákona o VŠ a zmínil termín 

následujícího jednání LK RVŠ (16. 2.), jehož se taktéž zúčastní. Závěrem připojil informaci 

o očekávané únorové schůzi SK RVŠ (12. 2.), na níž proběhne 1. a případné 2. kolo volby 

předsedy Studentské komory RVŠ. 

 

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 25. 2. 2015 ve 13:00 hod. v místnosti A 308. 

Před tímto řádným zasedáním se uskuteční, jak je výše uvedeno, jednání mimořádné,  a to dne  

18. 2. 2015 ve 13 hod. v místnosti A308. 

 

 

Za správnost:  

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 11. 02. 2015 

 
1. Předsedkyně AS SU OPF v souladu s Volebním a jednacím řádem AS SU OPF 

vyhlašuje k dnešnímu dni (11. 2. 2015 volby kandidáta na funkci děkana SU OPF. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje volební komisi pro volbu kandidáta na děkana SU OPF ve 

složení: Ing. Lukáš Macura, Ing. Tomáš Verner, Ing. Jana Šimáková. 

 

 

 

 

 

 

Doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. 

Předsedkyně AS SU OPF 

 


